
 

 

Protokół nr 5/17  

z posiedzenia Rady Osiedla Nowe Miasto z  dnia 15 marca 2017 roku. 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Rady Osiedla Nowe Miasto wg listy  obecności, 
stanowiącej osobny skoroszyt. 

Dzisiejsze spotkanie – zgodnie z planem pracy – jest spotkaniem całej rady 

W zebraniu uczestniczą przedstawiciele Policji. 

Zebranie prowadziła Przewodnicząca  wg następującego porządku obrad:  

1. Korespondencja, 

2. Zamierzenia do  organizowanej imprezy „Po sąsiedzku”, 

3.  zebrania sprawozdawczego 

4.  Dyskusja, wolne wnioski. 

W dzisiejszym posiedzeniu stwierdzono quorum, przedstawiony  porządek obrad i protokół z 
poprzedniego posiedzenia został przyjęty.   

Ad.1 

Omówiono realizację naszych pisemnych wystąpień do odpowiedznich służb w sprawie; 

 - interwencji o możliwość zmniejszenia punktów sprzedaży alkoholu, lub ograniczenia  godzin 
otwarcia. 

 - przystąpienia do remontu naszej nowej siedziby przy ulicy Kaszubskiej 46, 

 - informacji o braku wypasażenia  placów zabaw na terenie naszego osiedla, bo takich nie 
posiadamy, 

 - interwencji w sprawie uszkodzonych schodów na końcu ulicy Potulickiej, 

 - interwencji w sprawie zamknięcia i uniemożliwienia korzystania z placu przy ulicy Zawiszy. 

  Otrzymaliśmy informację o przyznanych środkach przez miejską komisję na inicjatywy 
społeczne. Nasze środki w tym roku przeznaczamy na promocje rady i organizację festynu z 
okazji Dnia dziecka. 

Obecnym na spotkaniu przedstawicielom Policji przekazaliśmy nasze problemy, o których 
powyżej i poprosiliśmy o interwencję. 

Ad. 2 

Organizowana przez Urzą Miasta impreza „Po sąsiedzku” w dniu 27 maja na Alei Kwiatowej 
została przyjeta przez naszych członków do realizacji. Planujemy występ zespołów z naszego 
osiedla – zespół tańca Krąg i pokaz szemierki przez ucznów Gryfka. Do wyjaśnienia mamy 
sprawę dotyczącą promocji rady i zaproponowano ulotki bądź kartkę pocztową. Zapytanie w tej 
sprawie skieujemy do UM na spotkaniu które zaplanowano na dzień 23 marca. 

Ad. 3 

W dniu 28 marca zaplanowane jet spotkanie z Prezydentem Miasta i przy tej okazji RO robi 
spotkanie sprawozdawcze za 2016 rok z mieszkańcami naszego osiedla. Plakaty informacyjne 
zostały rozdane do wywieszenia, zaproszenia dla gości w tracie drukowania i trasa przejścia po 
osiedlu z Prezydentem opracowana i przekazana do zatwierdzenia do UM. 

 

 



Ad. 4 

W dyskusji poruszono sprawę turnieju szermierczego Gryfka, który w tym roku w m-cu maju 
odbyć się ma poza terenem działania naszego osiedla. Z zapytanie o współfinansowanie 
zwrócimy się do UM. 

Omówiono też sprawę promocji rady poprzez dodatek do Kuriera Szczecińskiego o nazwie 
Wiadomości Szczecin. Propozycje do dodatku każdy z radnych przygotuje i przekażemy do 
autoryzacji i zamieszczenia. 

Na tym spotkanie zakończono. 

 

 

Protokołował:       Przewodniczący RO 

         Teresa Warelis 


